
Dačić: Rusija je protiv toga da neko preuzima monopol nad rešenjem pitanja Kosova
utorak, 14. jul 2020.

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Ivica Dačić izjavio je danas na televiziji
Hepi da ministar spoljnih poslova Rusije Sergej Lavrov, prilikom posete Beogradu nije preneo
poruku da srpska delegacija ne treba da ide na sastanak u Vašington, ali da je Rusija protiv
toga da neko preuzima monopol nad rešenjem pitanja Kosova.  
     "Oni su protiv toga da neko preuzima monopol, da se pitanje Kosova reši u Beloj kući, to i
Amerika shvata. Nije rekao da se ne ide u Vašington", kazao je Dačić u gostovanju na televiziji
Hepi i dodao da je Lavrov "samo preneo njihova saznanja o tome šta sa raznih strana spremaju
kao varijante ili predloge za neko trajno rešenje".   
Rusija, kako je naveo, nije oduševljena što se dijalog odvija u Briselu, ali poštuju rezoluciju
Generalne skupštine UN-a kojom je to odlučeno.
"Oni bi učestvovali u pregovorima ako se uopšte raspravlja o tome da se širi krug pregovarača",
dodao je Dačić.

Dačić je nazvao čudnim da je predlog optužnice protiv Hašima Tačija podnet uoči sastanka u
Vašingtonu, a posebno što je tužilac Specijalnog već Amerikanac.

„Zašto je optužni predlog koji sud treba da potvrdi objavljen", upitao je ministar i dodao da bi on
voleo da se optužnica potvrdi, ali da smatra da je sve fingiranje.
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